
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

 

Tijdens het project ‘herijking visie Stadspark’ heeft een initiatiefnemer zich bij de 

gemeente gemeld met de vraag of het realiseren van een openluchtbioscoop in het 

Stadspark mogelijk is. Na een eerste inventarisatie was de conclusie dat de locatie van 

het voormalige basketbalveld, tevens de locatie die gedurende een aantal jaren 

beschikbaar is gesteld voor het initiatief van de Wandeling, in het Stadspark de meest 

geschikte plek is voor een openluchtbioscoop. De initiatiefnemer heeft vervolgens een 

plan gemaakt voor het realiseren van een openluchtbioscoop op deze plek. Dit plan is 

door de gemeentelijke organisatie getoetst met een integraal vooronderzoek (IVO). 

Vanuit de gemeentelijke organisatie de conclusie is dat op basis van dit plan een 

vergunningaanvraag kan worden ingediend. Er zijn op diverse onderdelen nog 

openstaande vragen en zaken die moeten worden uitgezocht, maar deze kunnen in het 

vervolgtraject worden opgepakt. De initiatiefnemer heeft zijn plan toegelicht aan de 

Adviesgroep Stadspark en de adviesgroep heeft vervolgens een advies gemaakt. Met 

deze brief willen wij u informeren over dit initatief en het vervolg. We gaan 

achtereenvolgens in op de visie ‘Stadspark Park voor de Stad’, de bevindingen uit het 

Integraal Vooronderzoek(IVO), het advies van de Adviesgroep Stadspark en op onze 

afwegingen. 

 

Stadspark park voor de Stad 

De in 2021 door uw raad vastgestelde visie ‘Stadspark, park voor de stad’ is het 

beleidsmatige kader voor het ontwikkelen van een openluchtbioscoop in het 

Stadspark. Bij het vaststellen van deze visie hebben we gesteld dat we graag willen dat 

meer mensen het Stadspark gaan gebruiken, het park aantrekkelijker wordt en we 

willen initiatieven die positief bijdragen aan de kwaliteiten van het park faciliteren. De 
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Volgvel 1 

 

openluchtbioscoop kan een bijdrage leveren aan deze ambitie en met name aan de 

volgende doelen: 

 We werken aan een goede balans tussen de meerdere – soms strijdige – 

functies die het park vervult: recreatie, rust en ruimte in het groen, sport, 

klimaat, ecologie, cultuur en evenementen. Een evenwicht tussen rust en 

reuring. 

 We onderzoeken hoe we ruimte kunnen geven aan initiatieven van bewoners 

en ondernemers die bijdragen aan meer activiteit in het park. Randvoorwaarde 

is dat de initiatieven niet strijdig zijn met het hiervoor genoemde doel. 

 

In de visie hebben we de ambtitie voor het Stadspark samengevat in tien hoofdpunten:  

 een aantrekkelijker Stadspark voor bezoekers en flora en fauna; 

 betere aansluitingen op de rest van de stad; 

 een hoger beheerniveau; 

 versterken van de ecologie en de biodiversiteit door groene verbindingen met 

de omgeving; 

 minder autoverkeer in het park; 

 meer voorzieningen in het park die passen bij het park;  

 initiatieven van Stadjers die bijdragen aan een mooier Stadspark ondersteunen; 

 hoogwaardige ‘groene’ evenementen op de drafbaan; 

 een publiek toegankelijke drafbaan als er geen evenementen zijn; 

 meer gemeentelijke aandacht voor het park en coördinatie. 

Op dit moment werken we deze punten uit in een uitvoeringsprogramma en we zullen 

uw raad hierover informeren in juni.  

 

Bevindingen IVO traject 

Om de genoemde ambtities te realiseren willen we als college een actieve bijdrage 

leveren aan initiatieven die passen in het park. In de visie hebben we al aangegeven 

dat een openlucht bioscoop één van de redenen kan zijn om naar het park te komen. 

Uiteraard is het nodig goed te onderzoeken onder welke voorwaarden een openlucht 

bioscoop gerealiseerd kan worden in het park. De initiatiefnemer heeft hiervoor zijn 

plan ingediend voor een integraal vooronderzoek (IVO). De belangrijkste bevindingen 

uit het IVO trjaject zijn: 

 Bestemmingsplan; ontheffing nodig, vergunningaanvraag. 

 Gemeentegrond/toegankelijkheid; er moeten afspraken worden gemaakt over 

(de duur van) het gebruik. Het gebied blijft buiten de voorstellingen 

toegankelijke parkruimte. 

 Programmatische afweging; past goed in het ruimtelijk economische beleid. 

 Evenementen; goede afstemming is nodig. Grote evenementen hebben 

voorrang. 

 Ruimtelijke afweging; het plan levert een positieve bijdrage aan de ambitie en 

doelen uit de visie. 

 Welstand; moet in vervolgtrajact nader worden afgestemd. 

 Ecologie/bomen; positief advies met aandachtspunten in de uitwerking. 

 Milieu/geluid; positief advies met aandachtspunten in de uitwerking. 

 Milieu/Bodem; huidige verharding moet worden verwijderd. Ook zonder 

realisatie van bioscoop is dit nodig. 

 Handhaving; aandachtspunten kunnen in het vervolg traject worden 

uitgewerkt. 
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Advies adviesgroep Stadspark 

De adviesgroep Stadspark heeft een advies gemaakt over de openlucht bioscoop, de 

belangrijkste conclusies en aanbevelingen zijn: 

1. Heb aandacht voor communicatie met de omwonenden en neem hen mee in de 

planvorming. 

2. Vertaal de voorwaarden die in het IVO worden genoemd met betrekking tot 

beperking van geluidsoverlast in duidelijke voorwaarden voor de vergunning. 

3. Zorg voor een onafhankelijk en transparant monitoringssysteem van de 

geluidsbelasting. 

4. Ontwikkel kaders voor het gebruik van de locatie en voorzieningen buiten de 

bioscoopvoorstellingen. 

5. Maak duidelijke afspraken over het beheer van de locatie voor het geval dat de 

exploitatieresultaten tegenvallen en benoem daarin ook de rol van de 

gemeente.  

6. Stel voorafgaand aan de realisatie een onderhoudsplan op voor de locatie en 

haar omgeving, waarin helder is wie waarvoor verantwoordelijk is en waar 

voldoende middelen voor worden gereserveerd. 

7. Laat kort voorafgaand aan de realisatie van de Openluchtbioscoop een extra 

ecologisch veldonderzoek plaatsvinden om zo nodig rekening te kunnen 

houden met broedende vogels. 

8. Laat het filmseizoen niet eerder starten dan na het officiële broedseizoen (15 

juli). 

 

Afweging 

Enerzijds willen we in het park meer reuring, anderzijds ook rust en versterking van de 

groene en ecologische kwaliteit. We kunnen niet ontkennen dat dit soms leidt tot 

dilemma’s, maar door steeds alle belangen in het oog te houden zijn we er ook van 

overtuigd dat in een Stadspark van deze omvang ruimte is voor zowel rust als reuring. 

Het voorliggende plan voor een openlucht bioscoop is daarvan een goed voorbeeld. 

Het versterkt een plek in het park die nu behoorlijk sleets is, er wordt kwaliteit 

toegevoegd, zeker ook op het gebied van groen en ecologie. De locatie ligt aan de rand 

van het park en is daardoor goed bereikbaar en zorgt voor weinig verstoring in de rest 

van het park. Een openlucht bioscoop is een welkome toevoeging aan het Groningse 

cultuuraanbod en past goed bij de omvang en dynamiek van een stad als Groningen. 

Uiteraard moet de inpassing van de bioscoop zorgvuldig gebeuren met aandacht voor 

alle andere waarden en belangen in het park. Op basis van het IVO-traject is de 

conclusie dat dit mogelijk is. Het advies en de aanbevelingen van de adviesgroep 

worden meegewogen in het vervolgtraject. We zien naar aanleiding van het advies van 

de adviesgroep geen belemmeringen die niet oplosbaar zijn. De door de adviesgroep 

gesuggereeerde stardatum van het bioscoopseizoen conflicteert wel met de belangen 

van de intiatiefnemer, we stellen voor om ten aanzien van dit punt op basis van een 

ecologisch advies tijdens het vergunningsverleningstrajct een keuze te maken. 

Daarnaast zijn we gestart met een ecologisch onderzoek met als doel inzichtelijk te 

maken wat het effect van huidige en toekomstige evenementen is op de aanwezige 

natuuurwaarden in het Stadspark.  
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Zodra de initiatiefnemer een vergunningaanvraag indient, start een aanvullend 

participatietraject met de omgeving en stellen we een gemeentelijke projectleider aan 

die het traject van vergunningverlening en realisatie begeleidt. Meer informatie over 

het intitiatief is te vinden op de website van de initiatiefnemer. 

https://www.stadsparkcinema.nl/  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 
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